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Hallituksen kokous 9/2025 

          

PÖYTÄKIRJA 
 

Aika  Maanantai 5.5.2025 klo 17 
Paikka Etänä Zoomissa 
    
 
Läsnä  Nette Länsipuro, puheenjohtaja 

Venla Salonen, sihteeri    
Anna Mäkilä 

 Paul Pellas 
 Ella Rajavaara 
 Eero Salokorpi   poistui 18.50 
 Anna Kahala 
 Hertta Ehrling 
 Vertti Alamännistö 
 Lassi-Olavi Magga 
 Iida Nissilä    liittyi 17.10 
 Sanni Sillanpää   liittyi 17.13 
   
     

Puhe- ja läsnäolo-oikeutetut 
 Atte Laakkonen   poistui 18.21 
 Noora Miettinen   liittyi 17.21 & poistui 18.04 

  
  

  

 

1. Kokouksen avaaminen 

Kokous avattiin ajassa 17.00. 

 



2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Hertta Ehrling ja Anna Mäkilä.  

 
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.  

 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Ei ilmoitusasioita tai postia.  

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä oli rahaa 39 994,68€.  

Huhtikuun kirjanpito ja Trivial Perseiden voitonjako on vielä tehtävänä. Iltakoulun 
sijoitusjuttuja katsotaan myös pian.  

Mikäli jäsenistöllä on kulukorvauksia hakematta vielä keväältä, täytetyistä 
kulukorvauslomakkeista ja kuiteista voi laittaa rahikselle kuvat / täyttää pohjan 
sähköisesti. Rahis liikkuu Portugalin auringon (tai vesisateen) alta aj-tilaan seuraavan 
kerran vasta kesäkuussa.  

 

b) Laskut ja korvaukset 

Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Vertti Alamännistölle 27,23e palkintojen ostamisesta 
vappusitseille. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan lipputuloilla. Ehdotus 
hyväksyttiin.  

 



7. Sähköiset päätökset 

a) Johannes Simelius  ehdotti,  että ostetaan juomia ruotsinlaivasimuun enintään 95,66€. 
Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

b) Nette Länsipuro ehdotti, että ostetaan raxista buffet aterioita max 380 eurolla 
ruotsinlaivasimulaatiota varten. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

c) Anna Kahala ehdotti, että hankitaan herkkuja lukupiiriin enintään 5 eurolla. Kulut 
menevät kulttuurin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

d) Nette Länsipuro ehdotti, että että hankitaan muovisia shottilaseja rikkoituneiden lasisten 
tilalle noin 29 eurolla. Kulut menevät tapahtuma budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

e) Vertti Alamännistö ehdotti,  että nostetaan Ruostetsaaren eläkelahjan budjettia 40 euroon. 
Kulut menevät edustusbudjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

f) Iida Nissilä ehdotti,  että ostetaan aineksia munkkien leipomiseen iltakoulun 
pankkikortilla maksimissaan noin 35 eurolla. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja 
katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

g) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Onni Murtomäelle 28,04e kahvin, kaurajuoman ja 
pullatarvikkeiden ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista. Ehdotus 
hyväksyttiin. 

h) Iida Nissilä ehdotti,  että maksetaan Venla Saloselle 74,62e boolitarvikkeiden ostamisesta 
iltakoulun trivial perseiden rastille. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien 
budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

i) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Nette Länsipurolle 23,29e tarjoilujen ostamisesta 
trivial perseiden rastille. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja 
katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

j) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Hämeenkyrön Vapaaehtoinen Palokunta ry:lle 154e 
wappumökistä. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. 
Ehdotus hyväksyttiin. 

k) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Hene Oy:lle 510e bussikuljetuksesta wappumökille. 
Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus 
hyväksyttiin. 

l) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Tupla Kutoset Oy:lle 176,80e wappusitsien merkeistä. 
Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus 
hyväksyttiin. 



m) Lassi-Olavi Magga ehdotti,  että ostetaan noin 840 eurolla ruokaa, juomaa ja 
sitsitarvikkeita Wappusitseille. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

n) Vertti Alamännistö ehdotti, että ostetaan vappusitsien pöytäkilpailuihin sekä 
rangaistuksiin palkintoja enintään 40 eurolla. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja 
katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

o) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Emilia Rajavuorelle 65,67e tarjoiltavien ostamisesta 
biopsin trivial perseiden rastille. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista 
ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

p) Iida Nissilä ehdotti,  että maksetaan Johannes Simeliukselle 12,4e pokaalin ostamisesta 
trivial perseisiin. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

q) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Paul Pellakselle 90,12e juomien ja palkintojen 
ostamisesta ruotsinlaivasimuun. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan 
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

r) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Vertti Alamännistölle 9,9e shottilasien ostamisesta. 
Kulut menevät tapahtumien budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

s) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Noora Miettiselle 4,87e tarjoiltavien ostamisesta 
lukupiiriin. Kulut menevät kulttuuribudjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

t) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Vertti Alamännistölle 35e Ruostetsaaren 
eläkelahjasta. Kulut menevät edustusmenojen budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

u) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Tampereen kaupungille 32e jalkapallokentän 
vuokrasta jalkapalloturnaukseen. Kulusta puolet laskutetaan staabilta myöhemmin ja 
toinen puoli menee liikunnan budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

v) Iida Nissilä ehdotti,  että maksetaan Timi Saukkoriipille 89,5e vostokin trivial pereiden 
rastille ostetuista tarvikkeista ja suorituskarttoihin käytetyistä kartongeista. Kulut 
menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus 
hyväksyttiin.  

w) Anna Mäkilä ehdotti, että ostetaan enintään 50 eurolla postimerkkejä ja kirjekuoria 
haalarimerkkien postitusta varten. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan 
haalarimerkkien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.  

 

 
 



 
8. Palaute hallitukselle 

Hallitus ei ole saanut palautetta.   

 

9. Menneet tapahtumat 

a) Iltakoulun vappu 

i) Ruotsinlaivasimulaatio 22.4. 

Ruotsinlaivasimussa oli erilainen konsepti kuin aiemmin, mutta siitä huolimatta 
tapahtuma oli onnistunut ja oli leffaa.  

ii) Juomapelirundi 24.4. 

Tapahtuma oli onnistunut! Ilmoittautumissysteemiä voidaan vähän hienosäätää 
ensi vuotta varten. 

iii) Simaa ja tippaleipää 28.4. 

Tapahtumassa oli hyvin henksua paikalla ja muutenkin osallistujia oli paljon. 
Keskustelu oli kivaa ja vastauksia lukuvuosipalautteeseen kertyi iso määrä! 

iv) Vappusitsit 30.4. 

Yleiset fiilikset olivat hyvät, vaikka olikin vähän kaaos. Toastit olivat huikeet ja 
iso kiitos kaikille reippaille, jotka olivat mukana sitsien järkkäämisessä tai 
auttoivat sitsien aikana.  

Keskusteltiin tukihenkilöiden roolista ja vastuusta sitseillä. Yhdenevertaisuustyöryhmä ja 
tapahtumatiimi valmistelevat syksyksi selkeät ohjeet ja raamit tukihenkilötoiminnalle. Myös uusi 
häirintälomake valmistuu ennen syksyn tapahtumien alkua. Keskusteltiin myös, että katsotaan 
missä kunnossa IK:n ensiapupakkaus on ja hankitaan siihen täydennyksiä, jotta 
ensiaputarvikkeet voidaan ottaa tapahtumiin mukaan. Keskusteltiin myös, kuinka fyysiset 
ohjelmanumerot ovat sopivia sitseille, ja miten tapaturmilta voitaisiin välttyä jatkossa.  

 

Iida Nissilä liittyi kokoukseen ajassa 17.10.  
Sanni Sillanpää liittyi kokoukseen ajassa 17.13.  

 

 



10. Tulevat tapahtumat 

a) Kesätappo 

Tapahtuman suunnittelu ei ole toistaiseksi edennyt, mutta ideasta ei luovuta vielä. Stay 
tuned!  

 

Noora Miettinen liittyi kokoukseen ajassa 17.21. 

b) Iltakoulun fuksiviikot 

i. Hiirien epävirallinen tutustumisilta 14.8. 

Järjestetään luultavasti Damissa. Luvassa samantyylinen konsepti kuin 
aiemmin, eli tutustumispelejä sekä rentoa hengailua.  

ii. Virallinen tutustumisilta 16.8. 

Järjestetään Pii-klubilla. Tapahtumassa on alkuun ohjelmaa tuoreille 
fukseille ja myöhemmin myös vanhemmat Iltakoululaiset pääsevät 
mukaan.   

iii. Kampuskierros 18.8. 

Järjestetään juuri ennen tiedekunnan avajaisia.  

iv. Amazing Race 19.8. 

Ainakin 3 eri järjestöä on kontaktoitu tapahtuman tiimoilta ja rastipaikat 
ovat parhaillaan suunnitteilla. 

v. Harkka-approt 21.8. 

vi. Liikuntatapahtuma 25.8. 

vii. Challenge accepted 28.8. 

viii. Fuksimökki 4.9. 

Hene hoitaa kuljetuksen mökille ja sopiva mökki varataan pian. Alustava 
ohjelma on suunnitteilla.  

ix. IK x Cortex fuksiolympialaiset 8.9. 

Ensi syksynä toisena järjestönä fuksiolympialaisissa on luultavasti Vostok.  

x. Lautapeli-ilta 9.9. 

 



Keskusteltiin fuksisitsien päivämäärästä. Päivämäärä selviää myöhemmin, mutta alustavasti 
puhuttiin 23.9. 

Syksylle on myös suunnitteilla sitsit Luupin kanssa sekä alumnipaneeli.  

 

11. Iltakoulun podcast 

Iltakoululle on suunnitteilla politiikka-aiheinen podcast. Podcastissa keskusteltaisiin 
ajankohtaisista asioista politiikan tutkimuksen opiskelijoiden näkökulmasta. Hallitus tiedottaa 
-kanavalle on lähetetty linkki Telegram-ryhmään, jossa pääsee mukaan podcastin suunnitteluun. 
Pohdittiin, miten kaikki halukkaat saadaan osallistettua mukaan ja miten politiikka-aiheinen 
podcast pysyy Iltakoulun arvoille uskollisena.  

Nette Länsipuro ehdotti, että Iltakoulu alkaa suunnittelemaan podcastin tekoa ja jäsenistölle 
jaetaan linkki podcastin suunitteluryhmään. Ehdotus hyväksyttiin.  

 

Noora Miettinen poistui kokouksesta ajassa 18.04.  
Atte Laakkonen poistui kokouksesta ajassa 18.21. 

 

12. Kulttuuri ja ympäristö 

Kulttuuri- ja ympäristösektorilla pyritään kuluvan viikon aikana saamaan kevään hommat eli 
kesän kulttuurikatsaus ja Mock YK perehdytysmateriaali tehtyä. Syksyn tapahtumia aletaan 
myös ideoimaan ja järjestämään.  

 

 

13. Tuutorointi ja yhdenvertaisuus 

Seuraava tapaaminen tuutoreiden kanssa on keskiviikkona 7.5. Tapaamisessa käydään läpi, miten 
syksyn tapahtumat etenevät, fiiliksiä tulevasta syksystä sekä ideoidaan fuksipassia.  

Antin päätoimittajalta on tiedusteltu, milloin esittelyiden pitää olla valmiita fuksiantia varten.  

 

 

14. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

TREYn toiminta-avustushakemus on tehty viestinnän ja sopon osalta.  



Tunin sähköpostilistojen ohjelmisto vaihtuu ja pitää ilmoittaa Iltakoulun käytössä olevat 
sähköpostilistat 18.5. mennessä. Nette Länsipuro ehdotti, että ei jatketa Iltakoulu-jutut 
sähköpostilistan käyttöä. Ehdotus hyväksyttiin.  

Instagramiin on tekeillä kooste vapusta! 

Keskusteltiin myös viikottain lähetettävästä Koottua tiedotusta -viestistä. Viimeistään 
seuraavassa toimintasuunnitelmassa pohditaan muutosta tähän käytäntöön.  

 

15. Koulutuspolitiikka 

Kopokirjoitus julkaistiin viimeisimmässä Antissa. Ilkka Ruostetsaarta on muistettu eläkelahjalla.  

Vertti Alamännistö tiedotti hallitusta kopo-sektorin ajankohtaisista asioista.  

 

 

16. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Kevään vaihtarit ovat lähdössä pian pois. Kv-tutorhakua jatketaan vielä. Kehyprojektia pyritään 
starttaamaan kesällä.  

 

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 18.40. 
Palattiin kokoustauolta ajassa 18.45.  

 

17. Työelämä ja alumni 

Ulkomaanexcun työryhmä tapaa tiistaina 6.5. Kohteet on sovittu ja tapaamisessa käsitellään 
ainakin työnjakoa tulevia tehtäviä varten. Nette Länsipuro on valittu excun ryhmänjohtajaksi.  

Alumneja aletaan kuluvalla viikolla kontaktoimaan alumnipaneelia varten.  

 

18. Varainhankinta 

Merkkimarkkinat oli iso success! Iltakoulu myi 387 merkkiä.  

Haalarimerkkien Kide-myyntiä muokataan kesän aikana helppokäyttöisemmäksi.  

Syksyllä selvitellään, jos tilattaisiin myyntiin tarroja suosituimmista haalarimerkeistä.  

Tulevien fuksien haalareille on saatu useita sponsoreita ja lisää kontaktoidaan parhaillaan.  



Kumma on osoittanut kiinnostusta laajempaan yhteistyöhön Iltakoulun kanssa. Heidisiin on 
laitettu viestiä sopparin uusimisesta.  

Syksyllä pohditaan, tarviiko juhlanauhaa tilata lisää vuosijuhlaa varten.  

 

Eero Salokorpi poistui kokouksesta ajassa 18.50. 

 

19. Liikunta ja hyvinvointi 

TREYn liikuntatuesta laadittu raportti ja kuitit on lähetetty eteenpäin.  

TA-pelipaidat ovat ehkä jo saapuneet, mutta niistä kuuluu Telegram-ryhmässä lisää, kun niiden 
noutaminen on ajankohtaista.  

 

 

20. Ainejärjestötila  

Aj-tila on vaipunut levolle kesän ajaksi. 

Projektiavustushankintoja tehdään kesän kuluessa.  

 

21. Vuosijuhlat 

Vuosijuhlille on saatu pari uutta sponsoria.  

 

22. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Puheenjohtaja puhui hallituksen käytännöistä viestien seuraamisen suhteen kesän aikana.  

Pj kehui hallitusta, että jaksettiin kevät hienosti!  

 

23. Muut esille tulevat asiat 

Ei muita esille tulleita asioita. 

 



24. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraava kokous järjestetään elokuun alussa.  

 

25. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 19.00.  

 

 

________________________________  ________________________________ 

Nette Länsipuro, puheenjohtaja   Venla Salonen, sihteeri  

 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Anna Mäkilä, pöytäkirjantarkastaja   Hertta Ehrling, pöytäkirjantarkastaja 
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